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促進和平多元的社會，確保司法平等，
建立具公信力且廣納民意的體系

透過 Lunchtime Chats 交流多元文化
語言中心舉辦 Lunchtime Chats ，由教師帶領，不限主題，不限人數，於學期間每
週定期辦理。鼓勵同學於午餐時間參與英語對話，除可多練習英語會話能力外，亦
可認識來自日本、蒙古、史瓦帝尼、印度、中國、聖克里斯多福、聖文森的國際學
生，也有印尼和越南喜愛英語學習的同好，藉由用英語聊天的過程，與各國的學生
交換意見並分享各自文化、生活及旅遊經驗。戰爭或是衝突常常起源於誤解，此活
動讓本國生與國際學生有機會認識彼此文化，透過這樣的平台及活動消弭對於不同
文化之間既有的刻板印象，也能讓同學締結良好繫絆。

與當地警政機關共同維護校園安全
東華大學與花蓮縣警察局吉安分局簽訂「維護校園安全支援約定
書」，與警政單位共同檢討校外周邊環境安全，加強校園外巡邏，並
增設巡邏熱點計 15 處，保障學生於校園外之安全。更與警政單位建
立起即時聯繫管道，例如與警政單位建立的「東華校園安全支援聯
絡」、與花蓮縣衛生局建立「花衛防疫宿舍窗口」LINE 群組，校內建
立「東華防疫網」LINE 群組等。

▶ �語言中心舉辦 Lunchtime Chats，鼓勵同學於
午餐時間參與英語對話，增進不同文化間的交流
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Promote Peaceful and Inclusive Societies for Sustainable Development, Provide Access 
to Justice for All and Build Effective, Accountable, and Inclusive Institutions at All Levels

Inclusion of Cultural Diversity through Lunchtime Chats
Each semester, students join the Language Center's Lunchtime Chats for 
English talks during lunchtime every week. Led by Center teachers, any 
number of people may join for any topic to practice their conversation skills 
while befriending students from Japan, Mongolia, Eswatini, India, China, St. 
Christopher, and St. Vincent. Students of Indonesian/Vietnamese backgrounds 
also devoted their time to converse in English and exchange information on 
culture, life, and travel. War and conflict come from people misunderstanding, 
this exercise provides a good environment for students of diverse backgrounds 
to meet each other, which helps eliminate stereotypes toward certain cultures 
and brings people together on positive ground.

Work with Regional Police for Campus Security
The 'Security Support for Campus' with the Ji-an Police Station 
of Hualien helps ameliorate surrounding security with police and 
government authorities and reinforces patrols outside the campus. 
The addition of 15 checkpoints further safeguards our students 
outside campus. An instant LINE report system was established, 
including 'NDHU Campus Security Support Contact' with police and 
government authorities, 'Dormitory Contact for Hualien Health and 
Protection' with Hualien Health Office, and 'Dong Hwa Pandemic 
Prevention Network' within the university.

◀ �Lunchtime Chats at the Language Center
inspire conversation in English and cultural
exchanges.




